
                                                                             
 

 

 
Vrijdag 13 december 2019 

 
NS gaat mogelijkheden van lokale maatwerk omtrent 

sociale veiligheid met SSVO’s verder onderzoeken  
 

 

Donderdag 12 december 2019 heeft het vervolgoverleg sociale veiligheid plaatsgevonden. De 
vakbonden hebben input geleverd tijdens dit gesprek. Ten eerste is aan NS kenbaar gemaakt dat de 
medewerkers (lokaal/regionaal) maatwerk omtrent sociale veiligheid op dit moment niet zien zitten 
omdat de basis nog niet op orde is. De bonden krijgen nog steeds te veel signalen dat veel diensten 
(o.a. flexdiensten van V&S en 2e Hc) niet gesteld worden. Ten tweede hebben de vakbonden 
gereageerd op hoe de SSVO’s gefaciliteerd dienen te worden indien deze verantwoordelijk daar 
neergelegd gaat worden.  
 
NS heeft om verheldering gevraagd 
Vanuit NS waren er veel vragen richting de vakbonden om onze input en standpunten te verhelderen.  
Daarop hebben de vakbonden de zorgen van de achterban verder uiteengezet. Tevens is aangegeven 
dat zolang de basis niet op orde is en er nog steeds veel niet gestelde diensten zijn de vakbonden op 
dit moment geen deel kunnen nemen aan afspraken over wijzigen van de huidige werkwijze.  
 
Hoe nu verder? 
Aan het einde van het overleg heeft NS besloten om weer terug te gaan naar de SSVO’s en deze te 
vragen wat zij nodig hebben om tot goed lokaal / regionaal maatwerk te komen.  Uitgangspunt daarbij 
blijft dat het NS niet om minder inzet gaat, maar om slimmere inzet. Als er ergens minder behoefte 
aan inzet is, zal die vermindering elders in de regio of in het land terug dienen te komen. Tevens geeft 
NS aan hard te werken aan werving van personeel om de basis op orde te krijgen. Bonden hebben 
aangegeven niet alleen op werving te richten, maar ook de achterdeur dicht te houden. Het verloop 
naar buiten NS van V&S collega’s is nu opvallend groot. Wij hebben er nogmaals bij NS op 
aangedrongen snel te onderzoeken om welke redenen het verloop zo groot is. Dan kan daarop gericht 
beleid worden gemaakt.  Op het moment dat NS terugkoppelingen van alle SSVO’s, heeft ontvangen 
komen ze weer bij de vakbonden om verder te praten. De vakbonden houden jullie dan ter zijnde tijd 
op de hoogte. 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Henri Jansen  - Bestuurder – onderhandelaar FNV Spoor 
Roos Rahimi  - Bestuurder – onderhandelaar FNV Spoor 
Rob de Groot  - Bestuurder – onderhandelaar VVMC 
Wim Eilert   - Bestuurder – onderhandelaar VVMC  

 


